
Emlékeztető az MVSZ Elnökségi üléséről 

Helyszín:  Magyar Sportok Háza 

időpont: 2012. június 5. 17:00 – jkv lezárva: 20:30   

 

Jelen vannak (ld. Mellékelt jelenléti ívet): 

elnök: 
Gál András Levente dr. 
 
elnökségi tagok: 
Böröcz István 
Fonyó Károly dr.  
Hajdu Balázs dr. 
Schneider István dr. 
Siklósi Máté 
Soltész Miklós 
Süli András 
Zentai István 
 
Állandó meghívottak: 
Takács István dr. FB. elnök 
Szoják Balázs főtitkár 
Magyar Balázs dr., elnöki jogtanácsadó 
 
Meghívottak: 
Greksa Szlávna dr., jogász 
Incze Diana, irodavezető 
Litkey Árpád, szövetségi kapitány 
 
további résztvevő: 
Gerő András - Porthole 
Ruják István, MVSz kommunikációs vezető 
Náray Vilmos, Kékszalag kommunikációs  
 



Az elnök megállapítja, hogy az előzetesen kiküldött napirendet tárgyalja az elnökség, 

és az elnökség határozatképes.  

 

1. napirend: Főtitkári beszámoló 

Szoják Balázs főtitkár előadja a beszámolóban leírtakat.  

Az elnök tájékoztatja az elnökséget a megszerzett támogatásokról: Tigra Kft. 3 MFt + 

7 MFt+Áfa támogatást ad, aminek első részét már átutalta. A Tesco Zrt. a 3 

olimpikonnak 3 * 1 MFt támogatást ajánlott fel az angliai utazásuk és kint 

tartózkodásuk fedezésére, a héten szerződésre kerül sor. a MOB elnökével, Borkai 

Zsolttal való egyeztetés eredménye, hogy akkreditáció nélkül, MOB finanszírozásban 

mehet egy háttérember (gyúró) az olimpiára segítőnek a MOB költségén. Két edző 

akkreditációnk van: Kelemen Tamás és Detre Diána francia edzője, amennyiben 

további akkreditáció biztosítható, úgy lehet mód az MSzSz főtitkárának kiutazására. 

Az ezzel kapcsolatos MVSz álláspontról levél menet a MOBnak és a tájékoztatta az 

elnök az MSzSz elnökét.   

Az elnök meghívja az elnökséget és az FB-t a június 15-én 18.00 órakor a 

balatonfüredi Halászkert Étteremben tartandó Festetics György Törzsasztal 

nyitórendezvényére. A meghívó és a meghívotti kör csatoltan olvasható.  

 

2.1. napirend: Vitorláskártya koncepció 

Süli András ismerteti a vitorláskártya koncepcióját.  

Az elnök felkéri Magyar Balázst, hogy vizsgálja meg, hogyan lehet újra az u. 

balatonfüredi szövetségi telepen a sportorvosi vizsgálatot biztosítani a tagoknak.  

A Porthole-nak van ca. 1.000 db porthole-kártyája, Gerő András jelezte, hogy 

szívesen megosztja ezzel kapcsolatos tapasztalatait.  

Az elnök az elnökségi véleményeket összegzi:  

- a koncepció elfogadást nyert,  

- új  költségtervet kell készíteni  

- a kártya díj és a tagdíj rendszer elválik 

- az Alapszabályt ősszel – ha szükséges– módosítani kell annak érdekében, 

hogy a külső tagság intézménye, akár más elnevezéssel szabályozásra 

kerüljön 

- a kártya kommunikációja kezdődjön el a Kékszalag kommunikációjával együtt, 

megfelelő igénylő állomás kitelepülésével 



 az arculat és pontos elnevezés a későbbi részletes megvalósíthatósági tanulmány 

részét képezi 

2.2.  napirend: MVSZ szakmai, irodai apparátusa és technikai működése 

Siklósi Máté az írásbeli előterjesztés előtt egyeztetést kér az elnöktől. Előadja, hogy 

a tapasztalatai, valamint a főtitkárral történt egyeztetés alapján és az FB jelentés 

ismeretében az apparátus az Alapszabályból következő feladatait összességében jól 

ellátja, a titkárság munkájának irányát jónak ítéli. Az esetleges hiányosságok sok 

esetben korlátozott lehetőségből fakadnak.  

Három ponton lát fejlesztési lehetőséget:  

1. sportszakember minősítés: ne csak versenybírói, -rendezői legyen. 

2. a főtitkári és apparátusi munka segítésére szükséges egy-két fő back office, 

(junior) kollégára (kiemelten marketing/kommunikáció területen) 

3. utánpótlás fejlesztésre további személyzet összhangban a Festetics György 

Programmal 

Az apparátus irodai viszonyainak rendezését javasolja: külön főtitkári szoba, 

külön ügyfélszolgálat. Megvizsgálandó a nyári füredi kitelepülés tagsági 

ügyintézésre.  

Az elnök a junior szakember bevonását támogatja. Az irodára a BMSK-val kéri a 

főtitkár egyeztetését plusz funkciók biztosításához. A füredi kitelepülést 

szükségesnek tartja: két helyiségből álló iroda szükséges a nyári időszakra. A 

konténer (mobil) versenyiroda lehetőségét meg kell vizsgálni.  

Az elnök Sigmond Andrással kapcsolatosan hangsúlyozza, hogy szakembereink 

értéket képviselnek, meg kell becsülni őket. Kéri a Titkárságot, hogy Sigmond 

Andrást hívja meg a Festetics György Törzsasztalba.  

Az elnök a főtitkár közreműködésével az alábbi feladatokat vállalja:  

- SZMSZ módosítását a következő elnökségi ülésen tárgyalja meg az elnökség 

- Irodaüggyel és balatonfüredi kitelepüléssel kapcsolatban beszámolót kér a 

következő elnökségi ülésen 

- az új munkaerő kérdésében lépéseket tesz, adott esetben egy felsőoktatási 

intézménnyel együttműköüdve. 

 

2.3.1. napirend: Magyar Szörf Szövetség közgyűlési beszámoló 

Böröcz István tájékoztatja az elnökséget, hogy a BYC tagja a Szörf Szövetségnek. 

Annak ellenére, hogy az elnök Kovács Péterrel, a Szörf Szövetség elnökével 



egyeztetett a Szörf Szövetség betagozódásáról, elfogadhatatlan határozatok 

születtek az elnökségi ülésen, ezért jövő hétre újabb ülés összehívását 

kezdeményezi.  

Az elnök kihangsúlyozza szándékát, miszerint – kellő előkészítés alapján - 2013. 

január 1-jére a Szörf Szövetség visszatagozódik az MVSZ-be, a nemzetközi 

gyakorlatnak megfelelően. A két un. szörfös olimpikont már most az MVSZ 

közvetlenül támogatja. A kite-osokkal fel Böröcz István felveszi a kapcsolatot.  

2.3.2. hajózási szabályozások változásai  

Böröcz István ismerteti, hogy a hajózási szabályzat módosítása komoly áremeléssel 

járt, mely az egyéb problémák mellett, utat nyit a hajósok külföldi lajstromba 

menekülésének.  

Szoják Balázs kiemeli, hogy a motorosok új üzemeltetési engedélye értelmében, a 

sportági szakszövetség hajóin kívül, a szöveg szerint a klubok motorosaival 

nagyhajós versenyt nem lehet rendezni, majd jelzi a külföldi motorosok 

engedélyeinek anomáliáit is. Beszámol a Vízirendészeti kapitányságvezetővel az 

ügyben tartott egyeztetéséről. 

Az elnök jövő hétre egyezetést hív össze a következők részvételével Schváb Zoltán 

helyettes államtitkárral. 

Javasolt további résztvevők: 

- Magyar Levente, NKH 

- Kolynok Róbert, NKH 

- MVSZ részéről: Hajdu Balázs, Böröcz István, Szoják Balázs 

 

3. napirend: Fehér Szalag és Kékszalag tájékozató 

Szoják Balázs ismerteti a Fehér Szalag forgatókönyvét. A versenyt megelőző napon, 

a korábbi kezdeményezés folytatásaként, sor kerül klasszikus hajók bemutatójára, 

ahová a Festetics György Törzsasztal résztvevői is meghívást kapnak. Ezt követően 

kerül sor a Kékszalag vízibiztonsági tájékoztatójára.  

Az elnök tájékoztatja az elnökséget, hogy tárgyalásokat folytat a Mol-lal az 

üzemanyag biztosítására, valamint termékszponzorációra (új javaslat: alkoholmentes 

sör). Bóka István polgármester 5 MFt regionális támogatást nyújt közbiztonsági 

kerete terhére az MVSZ-nek.  

Az elnökség támogatja az elhangzott programok megszervezését. 

Feladatok:  

- a Fehér Szalag előtti hajóbemutatón fotózás 



- Dulin Jenő készülő könyvét propagálni 

- tovább kell erősíteni a Fehér Szalag sajtó értékét, 

- hagyományos részévé váljon a Festetics György Törzsasztal 

 

A főtitkár részletesen tájékoztatja az elnökséget a Kékszalag előkészületeiről. 

Kiegészíti írásbeli összefoglalóját a Live U mobilkommunikációs újdonságának 

alkalmazási lehetőségéről, valamint a támogatók aktuális listájának ismertetésével, 

melyben kiemeli az elnök és Fonyó Károly segítségét. 

Az elnökség támogatja az elhangzottakat. A főtitkár felvetésére az elnökség a 

rendezvényekhez kapcsolódó VIP sátor és program biztosítását kéri. A főtitkár, a VIP 

vendégek meghívásában és aktivizálásában az elnökség segítségét kéri.  

  

4. napirend: Olimpiai felkészülés 

Litkey Árpád írásbeli előterjesztését röviden egészíti ki. Jelzi, hogy az olimpiát 

követően 4 éves felkészülési tervet és programot kíván az elnökség elé terjeszteni. 

A főtitkár javasolja, hogy a előkészületi fázisban az elnökség tagjaiból alakult 

munkacsoporttal, a forráslehetőségek megvizsgálásával készüljön az előterjesztés. 

Az elnök elfogadva a javaslatot kéri, hogy az elnökségi munkacsoporttal, közvetlenül 

az olimpiát követően készüljön el a javaslat. Emellett Litkey Árpád dolgozza ki a 

sportolói és edzői életpálya modellt 4 éves ciklusra. Az őszi közgyűlésre az olimpiai 

értékelést is készítse el (olimpiai beszámoló, kitekintés a külföldi tapasztalatokra, 

stratégia). Ennek elkészültéig kéri a versenyzők bátorítását, támogatását.  

Az ISAF-tól választ vár az MVSZ Karé Réka és Pél Gaszton esetében az olimpiai 

kvóta újraelosztásával szerezhető helyekre.  

5. napirend: Egyéb 

5.1. Kishamis hirdetésviselési díj alóli mentesítése 

Az elnökség a főtitkár előterjesztésére, megvizsgálva a támogatási lehetőségeket, 

egyhangú határozatot hozott arról, hogy a Magyar Vitorlás Szövetség Hrehuss 

György 2012. május 22-én benyújtott kérelme alapján a kimagasló technikai értéket 

képviselő hajó támogatásaként 2012. évben mentesíti a Balaton legrégebbi 

hajójának, a Kishamis hirdetésviselési díjának befizetésétől. (1. határozat / 2012. 

június 5) 

 

 

 



5.2. Hajóipari Vállalkozók Egylete - kapcsolatfelvétel 

Az elnök felkéri a főtitkárt, a megkeresés kapcsán a válaszlevél megírására, 

amelyben kiemelten a klaszterrel kapcsolatos együttműködést kell hangsúlyozni, 

amely témában Takács Viktor elnökségi tag jár el.  

 

5.3. MVSZ MOB tagsági képviselete 

Az elnökség egyhangú határozatot hozott arról, hogy a Magyar Vitorlás Szövetség 

elnöksége a 2012. június 5-i határozatával a Magyar Olimpiai Bizottság tagjai sorába 

Hónig Péter helyett Dr. Gál András Leventét, a Magyar Vitorlás Szövetég elnökét 

terjeszti elő. (2. határozat / 2012. június 5) 

 

5.4. Tájékoztatató a Magyar Laser OSZ megkereséséről 

Szoják Balázs tájékoztatja az elnökséget, hogy az MLOSZ kérte az Általános 

Versenyutasítás angol fordításának elkészítését, mely már megtörtént. A nemzetközi 

versenyeken a külföldi motorosok kérdésének rendezése az NKH-val folyamatban 

lévő tárgyalások részét képezi. 

5.5. Vitorlásiskolák MVSZ akkreditációja 

Scheider István javasolja, hogy 2013-ra akkreditált vitorlásiskolákkal rendelkezzünk. 

Kerekes Kázmér, Gerencsér Gergely után vállalja a munka koordinálását, a 

klubokkal tervez széleskörű egyeztetést.  

Az elnök kéri, hogy vonja be Zentai Istvánt, Fundák Györgyöt és Rutai Istvánt a 

munkába. Mielőbb szükséges a minőségbiztosítási rendszer, mert enélkül a TÁMOP-

ból sem lehet forrásokat lehívni.  

5.6. Yardstick Trophy 

Az elnök ismerteti a Somogy Megyei Szövetséggel a korábbi megkeresés ügyében 

történt legutóbbi egyeztetést.  Az elnökség a 2012-es évre vonatkozóan támogatja az 

együttműködést a SMVSZ-el, valamint a versenysorozat YS Flottabajnoksági 

besorolását, azzal, hogy a verseny minden egyes állomásra kötelezően ki kell kérnie 

a versenysorozat főszervezőjének jóváhagyását, és sportszakmai garanciáit, és 

biztosítani kell a versenysorozat megfelelő rendezői minőségét.  

Az elnök felkéri a főtitkárt és Siklósi Mátét, a SMVSZ-el történő idei együttműködés 

letárgyalására és a szerződésnek a soron következő elnökségre beterjesztését. 

 

 



5.7. MVSZ MTNB 2012 

Az elnök felkéri a főtitkárt, hogy a június 11-i sajtóbeszélgetésen témaként 

szerepeljen az MTNB megrendezése, a Kékszalag nevezésekor legyen külön standja 

a versenynek. 

5.8.     Hungária 

Az elnök kéri az elnökség véleményét az öszödi kikötőben lévő „Hungária” ipari 

műemlék hajó hasznosításával kapcsolatosan.  

Siklósi Máté felajánlja a segítségét ezzel kapcsolatosan.  

5.9.   Bizottsági egyeztetés 

Az elnök felkéri a főtitkárt, hogy június 15-én délelőttre hívjon össze egyeztetést a 

bizottsági vezetőkkel Balatonfüredre.  

A következő elnökségi ülésre a július 17-én 17:00 kezdettel kerül sor.  

Az elnök az ülést berekesztette. 

 

Budapest, 2012. június 6. 

 

 

Incze Diána 

irodavezető 

 


